
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 12. juni 2024

Afbud: Ingen

Online deltagere: 

1. Status klub 37+, Peter Gade

Det går rigtig godt i klubben, f.eks. er der denne gang 46 spillere. Kvinder og golf møder også op til
turneringerne. Klubben forsøger at integrere klubmedlemmerne i sections når de når et passende 
handicap (herresection). Der er rigtig mange frivillige/vejledere, som selv afstemmer fremmødet 
antalsmæssigt, så det er meget positivt.
Føtex er vinsponsor.

2. Orientering fra kontoret

Ikke meget nyt, det er mest ren drift i øjeblikket. Shoppen kører fornuftigt, salg som forventet. 
Medlemstallene er også fornuftige, nogenlunde som sidste år.

3. Regnskab pr. 31/5

Ser stadig fornuftigt ud, følger budget.

4. Situation restaurant

Amalielund fortsætter sæsonen ud, hvorefter de har opsagt kontrakten med Skanderborg Golfklub.
Det skyldes for lav omsætning. Vi skal derfor finde en ny løsning, hvorfor der er nedsat et 
restaurantudvalg bestående af Michael V, Erik E, Stig og Knud. Udvalget kommer med et forslag til
mødet den 31/7.

5. Opfølgning strategiplan 

Punkter i strategidokumentet:

!. I gang
2. I gang 
3. I gang
4. I gang
5. Ikke aktuelt
6. Sidst på året 
7. I gang
8. I gang
9. Bjarne sender årsplanen til bestyrelsen
10. Ingen møder siden seneste referat
11. I gang
12. Der er fjernet en stor del 
13. Der kigges på det – der er et økonomisk og tidsmæssigt aspekt
14. DGU siger, at vi skal bruge pæle, der er stukket i jorden.
15. Færdig
16. Det skal forsøges at få en ordning op at stå i hvert fald i nogle weekender
17. Alt ok
18. Er blevet drøftet, fortsættelse følger
19. Er sket.
20. Bliver ikke lige nu på grund af økonomi



21. I gang
22. Er der styr på. Møde den 31/7 for at sikre, at ny medlemmer bliver medlem af SGV

6. Medlemskaber inspiration

Se det udleverede oplæg fra Stig.
Stig undersøger DGUs regler for priser for kortbanemedlemskaber.

7. Opdatering udvalg

Turneringsudvalg: 
Ikke meget aktivitet. Der er Sankt Hans turnering den 23. juni, hvor vi håber på mange deltagere. 
Det blev bragt i forslag, at man måske skulle lave nogle flere turneringer med ”sjove” regler og 
indslag i modsætning til ”bare” at spille almindeligt spil.

Husudvalg:
Der er kun 5 tilmeldte til arbejdsdagen lørdag. Bjarne vil tage en dialog med herresection og 
Ladysection for at få flere frivillige fra de to sections.

Rekrutteringsudvalg:
Har lige haft møde, der er meget aktive medlemmer i udvalget. Der kigges på deltagelse på 
messer og andre reklametiltag f.eks. arbejdes på at få lavet en artikel i Ugebladet.

Smuksakkerne:
Er kommet rigtig godt i gang, der er mange entusiastiske forældre, der nyder at deltage.

Junior udvalget:
Der kommer formodentlig et par nyindmeldelser fra junior prøvemedlemmer.

37+ udvalget:
Se punkt 1 i referatet.

Sponsorudvalget:
Lille stigning i indtægter.  Erhvervsmatch den 28., Sponsormatch i august.

Fondsudvalget:
Næste møde 1. juli.

Eliteudvalget:
Gjorde rent bord ved sidste match. Flot!

Baneudvalget:
Intet nyt.

8. Næste møder

31/7-2024
25/9-2024
23/10-2024

9. Evt.

Nogle af golfbilerne, som er leasede, er i dårlig batterimæssig stand. Det skyldes forkert 
opladningscyklus. Nå det sker, skal SGK selv bekoste udskiftning af batterier.


